
Uchwała Nr XI/135/07 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 czerwca  2007 roku 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana (…)* 

 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591, zm.: z 2002r. Nr 23 poz. 220,  Nr 62 poz. 558, 
Nr 113 poz. 984, Nr 153 poz. 1271, Nr 214 poz.1806, z 2003 r. Nr 80 poz. 717, Nr 162 poz. 
1568; z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 116, poz. 1203, z 2005 r. Nr 172, poz. 1441, z 2006 r. 
Nr 17 poz. 128, Nr 181 poz. 1337, z 2007r. Nr 48, poz. 327) oraz art. 229 pkt 3 Kodeksu 
Postępowania Administracyjnego (tekst jednolity Dz. U. Nr 9 z 1980 r. poz. 26 z późn. 
zmianami) – po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej – Rada Miasta 
Kędzierzyn-Koźle uchwala, co następuje: 
 
 
 
 

§ 1. Z przyczyn określonych w załączniku do niniejszej uchwały Rada Miasta przyjęła 
wniosek Komisji Rewizyjnej o uznanie skargi na działania Prezydenta Miasta w zakresie 
odmowy pierwokupu lokalu użytkowego-  za bezzasadną. 

 
 

 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle zobowiązując go do przesłania skarżącemu się odpisu niniejszej uchwały wraz 
z załącznikiem. 
 

 
 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Załącznik 
do uchwały Nr XI/135/07 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 czerwca 2007 r. 
 
 

 
 
 

Dotyczy  skargi wniesionej w dniu 20 kwietnia 2007r. przez  (…)*, na działania 
Prezydenta Miasta  w zakresie odmowy pierwokupu lokalu użytkowego 

 
 
        Komisja Rewizyjna  rozpatrzyła skargę  na posiedzeniu w dniu 18  czerwca  2007 r. 
w oparciu o następujące materiały; 
 

– oryginał skargi  (…)* 
– stanowisko Prezydenta Miasta dotyczące  przedmiotowej skargi 

 
 

Po zapoznaniu się z dokumentami zgromadzonymi w toku postępowania  
wyjaśniającego  Komisja  Rewizyjna   stwierdza; 
 
     skarga Przemysława Dudzińskiego  jest bezzasadna  i postanawia skargę oddalić w całości. 
Komisja Rewizyjna po wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień ustnych Prezydent Miasta 
Brygidy Kolendy-Łabuś podtrzymała w całości stanowisko Prezydenta Miasta. Jednocześnie 
zaproszony na posiedzenie komisji (…)* nie stawił się co uniemożliwiło uzyskanie 
dodatkowych wyjaśnień w przedmiotowej sprawie. W związku z powyższym postanowiono 
jak na wstępie.  
 

 


